
 

Verslag Algemene ledenvergadering SLBO 22-05-2024. 
 
De vergadering vindt plaats bij de NBD-Biblion te Zoetermeer.  Aanvang 11.00 uur.  

Er zijn, inclusief bestuur, 35 leden aanwezig.  

 

1. Opening, vaststellen agenda. 

Voorzitter Rian van de Sande opent de ledenvergadering en heet iedereen welkom.  

Zij stelt vast dat de opkomst helaas niet optimaal is. Direct na de ALV is er een kort optreden van 

Jos Debeij en daarna is de lunch. Na de lunch is er een rondleiding door de NBD-Biblion gepland,  

maar helaas zijn er te weinig personeelsleden. Er kunnen slechts twee groepjes van 10 personen 

deelnemen. Tijdens de lunch zal er een loting plaatsvinden, want er waren veel meer 

aanmeldingen.  

De agenda wordt akkoord bevonden en vastgesteld. 

 

2. Mededelingen  

Jos van Pelt doet kort verslag van de landelijke bijeenkomst van het POB, dat op dinsdag 21 mei 

plaatsvond in Utrecht. Ook Inge van Asperen en Gerard van Dijk waren daarbij aanwezig. De 

SLBO, Grijs en Wijs en diverse gepensioneerden hadden het POB brieven gestuurd om uiting te 

geven aan hun ontevredenheid over de zeer geringe indexatie van 0,18 %. Het POB had deze 

bijeenkomst belegd om uitvoerig uitleg te geven over deze indexatie. Die wordt per jaar bepaald 

aan de hand van de dekkingsgraad, die op het moment van peilen minimaal gestegen was. Het 

bestuur had dus op dat moment geen vrije ruimte voor meer indexering, omdat De Nederlandse 

Bank (toezichthouder) controleert of het fonds zich aan de eigen regels houdt.  Het POB zal al in 

2025 overgaan naar het nieuwe pensioenstelsel en dan is wel een forse verhoging van de 

pensioenen te verwachten.  

  

3. Vaststellen conceptverslag Algemene ledenvergadering d.d. 10-05-2023 in Rijswijk.  

Het verslag wordt ongewijzigd akkoord bevonden en vastgesteld, met dank aan de notuliste Inge 

van Asperen. 

 

4. Goedkeuring Financieel Jaarwerk 2023 

Balans en resultatenrekening 2023 

Penningmeester Jos van Pelt geeft een korte toelichting. Het uitgangspunt bij de activiteiten is dat 

de leden 2/3 van de kosten betalen uit een eigen bijdrage en dat 1/3 wordt betaald uit het  

lidmaatschapsgeld. Er is een positief resultaat van € 1186,52, dit zal worden toegevoegd aan het 

eigen vermogen.  

De vraag wordt gesteld van wie de donaties afkomstig zijn. Wegens privacy wordt dat niet 

openbaar gemaakt. Je kunt eenmalig een donatie geven door het lidmaatschapsgeld te verhogen. 

Ook kun je voor vijf jaar vastleggen dat je elke jaar dezelfde donatie geeft. Dan heb je een 

aftrekpost voor de belasting. Via een eenvoudig formulier kan de penningmeester dat voor je 

regelen.  

 

Verslag Kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Gert de Ruiter en Ria de Herder, heeft de financiële stukken 

bekeken en goedgekeurd. In de post bestuurskosten zit vooral een ruim bedrag voor 

nieuwjaarskaarten, postzegels hiervoor en het versturen van stukken aan leden zonder mail. Het 

bestuur zelf declareert niets. De kascommissie stelt in haar schriftelijke verslag de vergadering 

voor het bestuur en de penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. 

De vergadering gaat hiermee akkoord en stelt de balans en resultatenrekening 2023 vast.  



 

 

Samenstelling kascommissie 2024.  

De kascommissie, Gert de Ruiter en Ria de Herder, wordt voor 2024 herbenoemd.  

 

5.  Goedkeuring Jaarverslag 2023 

Het jaarverslag 2023 wordt door de vergadering goedgekeurd en vastgesteld, met dank aan 

opsteller Gerard van Dijk. 

Er is veel waardering voor de leuke nieuwjaarskaart met een foto uit 1924, die bij de NBD-Biblion 

is gedrukt.  

 

6.  Begroting 2025 

De aanwezige leden vinden het een duidelijk en overzichtelijk verhaal.  

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting voor 2025. 

  

7.  Bestuursverkiezing  

Per 31-12-2024 zal Inge van Asperen aftreden als bestuurslid. Het bestuur stelt voor om Ferdy 

Vermeulen (oud-NBD-Biblion) als nieuw bestuurslid te benoemen per 1-1-2025. De vergadering 

gaat onder applaus en per acclamatie akkoord met deze benoeming. 

Voor Karin van Doorn eindigt per 31-12-2024 haar eerste termijn als bestuurslid. Zij is 

herbenoembaar voor een tweede termijn. De vergadering gaat onder applaus en per acclamatie 

akkoord met deze herbenoeming. 

Rian van de Sande wijst er op dat volgend jaar zowel de secretaris (Gerard van Dijk) als zijzelf als 

voorzitter definitief zullen aftreden. Met name de secretaris verzet veel werk. Het vergt dus veel 

aandacht om voor hem een goede vervanger te vinden.  

 

8. Wat verder te tafel komt 

Het woord is aan Wolter v.d. Zwaan. Hij vertelt dat hij eerst als bestuurslid van de SLBO en later 

op verzoek van het bestuur leuke stukjes,  verslagen van activiteiten en in-memoriams heeft 

geschreven voor de website van de SLBO. Ook was hij webredacteur. In verband met zijn 

gezondheid en toenemende doofheid moet hij daar nu mee stoppen. Hij is wel bereid om op eigen 

initiatief nog af en toe een stukje te schrijven, maar niet meer structureel. Hij doet een oproep aan 

de leden van de SLBO om voor een opvolger als stukjesschrijver te zorgen. 

Rian van de Sande bedankt hem uitgebreid voor zijn vele bijdragen. Ze wijst er op op dat Wolter 

een van de oprichters van de SLBO was en nu waarschijnlijk ook een van de oudste leden. Zijn 

inspanningen worden zeer gewaardeerd.   

 

10. Sluiting 

De vergadering wordt  om 12.00 uur gesloten. 

 

Nieuwe leden sinds 1-1-2024: 

 

De heer J.W.  Jan van Baal 

De heer W.R.  Wim   Oosterink 

 

 


